

661 Gospel- Eternal Salvation through Jesus Christ, the Son of God

福音-藉神的兒子耶穌基督永遠得救

Luke 路加福音 18:9-14, 16:19-31, 12:13-21

1. Matthew 馬太福音 11:28

²⁸ Come to Me, all *you* who labor and are heavy laden, and I will give you rest.

²⁸ 凡勞苦擔重擔的人可以到我這裡來，我就使你們得安息。

²⁸ 凡劳苦担重担的人可以到我这里来，我就使你们得安息。

2. I John 約翰一書 1:9

⁹ If we confess our sins, He is faithful and just to forgive us *our* sins and to cleanse us from all unrighteousness.

⁹ 我們若認自己的罪，神是信實的，是公義的，必要赦免我們的罪，洗淨我們一切的不義。

⁹ 我们若认自己的罪，神是信实的，是公义的，必要赦免我们的罪，洗净我们一切的不义。

3. John 約翰福音 3:36

³⁶ He who believes in the Son has everlasting life; and he who does not believe the Son shall not see life, but the wrath of God abides on him.”

³⁶ 信子的人有永生；不信子的人得不著永生（原文作不得見永生），神的震怒常在他身上。」

³⁶ 信子的人有永生；不信子的人得不着永生（原文作不得见永生），神的震怒常在他身上。”

4. Hebrews 希伯來書 2:14-15

¹⁴ Inasmuch then as the children have partaken of flesh and blood, He Himself likewise shared in the same, that through death He might destroy him who had the power of death, that is, the devil, ¹⁵ and release those who through fear of death were all their lifetime subject to bondage.

¹⁴ 兒女既同有血肉之體，他也照樣親自成了血肉之體，特要藉著死敗壞那掌死權的，就是魔鬼，¹⁵ 並要釋放那些一生因怕死而為奴僕的人。

¹⁴ 儿女既同有血肉之体，他也照样亲自成了血肉之体，特要藉着死败坏那掌死权的，就是魔鬼，¹⁵ 并要释放那些一生因怕死而为奴仆的人。

5. John 約翰福音 3:16

¹⁶ For God so loved the world that He gave His only begotten Son, that whoever believes in Him should not perish but have everlasting life.

¹⁶ 神愛世人，甚至將他的獨生子賜給他們，叫一切信他的，不至滅亡，反得永生。

¹⁶ 神愛世人，甚至將他的獨生子賜給他們，叫一切信他的，不至滅亡，反得永生。

6. Romans 羅馬書 10:13

¹³ For “whoever calls on the name of the LORD shall be saved.”

¹³ 因為凡求告主名的，就必得救。

¹³ 因为凡求告主名的，就必得救。